
                        PROTOKÓŁ  nr 1/2021/2022 

 

             Z zebrania Rady Rodziców uczniów Szkoły Podstawowej z oddziałami dwujęzycznymi                                

                              nr 37 w Tychach przeprowadzonego dnia 15 września 2021r. 

 

                 Temat: Zebranie organizacyjne związane z rokiem szkolnym 2021/2022 

 

1. Powitanie przybyłych osób oraz pani dyrektor Kariny Bryji  i pań pedagog oraz rozpoczęcie 

zebrania przez panią przewodniczącą Monikę Mazurowską. 

2. Przedstawienie przez panią dyrektor spraw które Rada Rodziców powinna zaopiniować. 

3. Przedstawienie przez panią Kingę Skowrońską Programu wychowawczo-profilaktycznego szkoły. 

4. Omówienie spraw związanych z życiem szkoły 

5. Przedstawienie przez panią Dianę Świnarską-Wolinską sprawozdania finansowego za rok szkolny 

2020/2021. 

6. Udzielenie absolutorium ustępującej radzie 

7. Wybór prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022- uchwała nr 1/2021/2022 

8. Podjęcie uchwały nr 2/2021/2022 dotyczącej zaopiniowania terminów dni wolnych kalendarza 

szkolnego 2021/2022 

9. Podjęcie uchwały nr 3/2021/2022 dotyczącej zatwierdzenia Planu Finansowego na rok szkolny 

2021/2022 

10. Podjęcie uchwały nr 4/2021/2022 dotyczącej zatwierdzenia Programu wychowawczo-

profilaktycznego na rok szkolny 2021/2022 w porozumieniu z Radą Pedagogiczną. 

11. Podjęcie uchwały nr 5/2021/2022 dotyczącej zaopiniowania konkursów które będą się odbywały na 

terenie szkoły w roku szkolnym 2021/2022 . 

12. Podjęcie uchwały nr 6/2021/2022 dotyczącej kwoty rezerwowej przeznaczonej dla Rady Rodziców 

na rok szkolny 2021/2022 

13. Podjęcie uchwały nr 7/2021/2022 dotyczącej kwoty składki przeznaczonej dla Rady Rodziców na 

rok szkolny 2021/2022 

14. Podjęcie uchwały nr 8/2021/2022 dotyczącej zezwolenia na nie noszenie maseczek przez dzieci, 

nauczycieli, personel oraz osoby odwiedzające szkołę na terenie szkoły. 

15. Zakończenie zebrania 

 

 

 

 

            Ad. 1. 

Pani przewodnicząca Monika Mazurowska na początku zebrania przywitała wszystkie osoby 

przybyłe  oraz panią dyrektor wraz z paniami pedagog. W zebraniu brali udział : Członkowie Rady 

Rodziców czyli nowo wybrani przedstawiciele poszczególnych klas do Rady Rodziców na rok 

szkolny 2021/2022 

 



             Ad. 2. 

Przedstawienie przez panią dyrektor spraw które Rada Rodziców powinna zaopiniować. 

a) Plan pracy szkoły na rok 2021/2022 

b) Plan finansowy szkoły na rok 2021/2022 

c) Propozycje szkoły dotyczące konkursów i akcji płatnych oraz bezpłatnych w roku szkolnym 

2021/2022 

 

Ad.3. 

Pani pedagog Kinga Skowrońska przedstawiła zgromadzonym  Program wychowawczo-

profilaktyczny oraz zmiany jakie w nim zaszły. 

 

Ad. 4. 

Rodzice poprosili panią dyrektor o omówienie kilku spraw związanych z życiem naszej szkoły.  

a) Do rady rodziców wpłynął wniosek o zniesienie noszenia maseczek na terenie szkoły przez 

dzieci, nauczycieli, personel oraz osoby odwiedzające z zewnątrz. Rodzice oraz pani dyrektor 

włączyli się do dyskusji. Niektóre osoby były za zniesieniem ich ponieważ dzieci i tak nie noszą 

maseczek w klasie, na świetlicy oraz na stołówce w niektórych z tych miejsc przebywają  z 

dziećmi z innych klas. Pani dyrektor powiedziała, że może nas wysłuchać ale ona musi się 

stosować do rekomendacji jakie ma, ponieważ nam wszystkim zależy na tym żeby szkoła 

funkcjonowała normalnie a nie w systemie zdalnym. Po głosowaniu wniosek zniesienia 

maseczek nie przeszedł. 

b) Pani dyrektor została poproszona o pomoc w załatwieniu sprawy związanej z problemem 

przebierania się dzieci z klas 1-3 na wf, a konkretnie chodzi o to żeby dziewczynki i chłopcy nie 

musieli przebierać się w jednej sali, ponieważ dzieci wstydzą się siebie nawzajem. Pani dyrektor 

powiedziała, że postara się porozmawiać z wychowawcami klas na temat tej sprawy i 

wypracować jakieś rozwiązanie. 

c) Kolejne pytanie do pani dyrektor dotyczyło tematu szafek dla uczniów klas młodszych 1-3 oraz 

kiedy uczniowie klas 4-8 będą mogli korzystać z własnych. Jeśli chodzi o młodsze klasy sprawa 

dotyczyła tego, że uczniowie klas pierwszych nie dosięgają do szafek które stoją w górnym 

rzędzie, a także tego, że wszystkie młodsze klasy  nie mieszczą się w szafkach ponieważ dzielą je 

w dwie osoby. Szczególnie sprawa dotyczy to klas 2 i 3 które dodatkowo w roku szkolnym 

chodzą na basen i muszą w nich umieszczać oprócz kurtek i butów zmiennych także plecaki z 

których aktualnie nie korzystają. Jeśli chodzi o starsze klasy 4-8 sprawa dotyczyła  tego kiedy 

zostaną udostępnione szafki  uczniom, rodzice w odpowiedzi usłyszeli, że prawdopodobnie od 

października szafki będą udostępnione . 

d) Do rodziców doszła informacja o tym, że uczniowie klas 4-8 mają od tej pory nie dostawać już 

ocen niedostatecznych za brak zadania domowego ale punkty ujemne. Poprosiliśmy panią 

dyrektor o wyjaśnienie, w odpowiedzi usłyszeliśmy, że rada pedagogiczna kilka godzin 

wcześniej na zebraniu przegłosowała ten wniosek. Jak nam wyjaśniła pani dyrektor, wniosek nie 

został wystosowany przez radę pedagogiczną ale jest to wniosek pokontrolny z którego wynika, 

że wywiązywanie się z obowiązku szkolnego jest oceniane w ramach zachowania dlatego została 

zastosowana taka zmiana. 

e) Jeden z rodziców zwrócił także uwagę na fakt tego, że rano przed godziną 8, nie ma nikogo przy 

bocznym wejściu od strony ulicy Stoczniowców  kto by tam stał i pilnował aby dzieci, więc boją 



się o to, że dziecko może wrócić się za rodzicem a nikt tego nie zauważy. Pani dyrektor obiecała 

się, że przyjrzy się sprawie. 

f) Została też zgłoszona prośba aby nauczyciele równie chętnie przydzielali punkty dodatnie na 

równi z punktami ujemnymi.  Rodzice wyszli z inicjatywą zgłoszenia radzie pedagogicznej 

propozycji za co można dawać uczniom punkty dodatnie, po czym pani przewodnicząca została 

poproszona o pozbieranie tych informacji od rodziców i przekazanie ich dyrekcji. 

g) Dyrekcja została poproszona o kontrole obiadów, dokładnie chodzi o długość przerw  i tego, że 

dzieci nie zdążają zjeść obu dań na jednej przerwie i nie chodzi tu tylko o klasy 1-3 ale także o 

klasy 4-8. Dodatkowo wyszła prośba aby kuchnia używała mniej oleju do potraw. 

h) Zostało również zadane pytanie pani dyrektor jak została załatwiona sprawa nauczycieli na 

których zostały w tamtym roku zgłoszone skargi. Pani dyrektor odpowiedziała, że sprawy zostały 

już załatwione między danymi nauczycielami a zainteresowanymi rodzicami uczniów. Oraz, że 

odpowiednie pisma są do wglądu w kuratorium. 

i) Padło także pytanie czy ubezpieczenie dzieci w szkole jest obowiązkowe czy nie. Pani dyrektor 

odpowiedziała, że ubezpieczenie dzieci na terenie szkoły nie jest to obowiązkowe, i każdy z nas 

ma wybór gdzie chce ubezpieczyć własne dziecko. 

j) Przewodnicząca rady wraz ze skarbnikiem  zaproponowali  delegatom klas aby ci porozmawiali 

ze swoimi rodzicami i pomyśleli co chcieliby żeby rada zakupiła dla uczniów aby umilić im czas 

spędzany w szkole. 

k) Jeden z rodziców wyszedł z zapytaniem do rady czy jeżeli jest w klasie uczeń który potrzebuje 

pomocy finansowej, to czy trójka klasowa może złożyć formalny wniosek do rady o pomoc 

takiej osobie. Rada wyraziła zgodę na pomoc finansową jeżeli taka będzie konieczna. 
 

Ad. 5. 

Pani  Diana Świnarska - Wolińska  przedstawiła sprawozdanie finansowe za rok szkolny 2020/2021. 

 

Ad. 7.  

Wybory do Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022. 

Skład Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – uchwała nr 1/2021/2022 

   -  Przewodnicząca Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – pani  Monika  Mazurowska 

       /głosowało - 30 osób za/ 

   -  Zastępca przewodniczącej Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – pani  Dorota           

       Adamek-Hyska 

       /głosowało - 30 osób za/ 

   -  Zastępca przewodniczącej Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – pan  Dariusz  Płoski 

       /głosowało - 30 osób za/ 

   - Skarbnik Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – pani Diana Świnarska - Wolińska 

       /głosowało - 30 osób za/ 

 



             Ad. 8. 

Rada Rodziców podjęła uchwałę nr 2/2021/2022 pozytywnie opiniując dni wolne w roku szkolnym  

2021/2022. 

       /głosowało - 30 osób za/ 

           

            Ad. 9.  

Rada Rodziców podjęła uchwałę nr 3/2021/2022 pozytywnie opiniując Plan Finansowy za rok  

szkolny 2021/2022. 

       /głosowało - 30 osób za/ 

 

Ad. 10. 

Rada Rodziców podjęła uchwałę nr 4/2021/2022 dotyczącą Programu wychowawczo- 

profilaktycznego na rok szkolny 2021/2022 w porozumieniu z Radą Pedagogiczną. 

       /głosowało - 30 osób za/ 

 

Ad. 11. 

            Rada Rodziców podjęła uchwałę nr 5/2021/2022 pozytywnie opiniując konkursy które będą  

            się odbywały na terenie szkoły w roku szkolnym 2021/2022. 

         /głosowało - 30 osób za/ 

 

            Ad. 12. 

            Rada Rodziców podjęła uchwałę nr 6/2021/2022 pozytywnie opiniując kwotę rezerwową 

            przeznaczoną dla Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022. 

       /głosowało - 30 osób za/ 

 

            Ad. 13. 

            Rada Rodziców podjęła  uchwałę nr 7/2021/2022  pozytywnie opiniując kwotę składki 

            przeznaczonej na Radę Rodziców na rok szkolny 2021/2022.  Kwota w tym roku to 50 zł od rodziny   

            na cały rok szkolny, kwota płatna na konto rady rodziców.  Numer konta na stornie szkoły.  

       /głosowało - 30 osób za/ 

              



              Ad. 14. 

             Uchwała nr 8/2021/2022    Rada  Rodziców po konsultacji z panią dyrektor oraz z paniami pedagog    

             negatywnie zagłosowała odnośnie wniosku jaki został złożony do rady, wniosek dotyczył  

             zezwolenia na zniesienie obowiązku noszenia maseczek przez dzieci, nauczycieli, personel oraz  

             osoby odwiedzające szkołę na terenie szkoły.  

            /głosowało      za - 9 osób,   przeciw – 19,   wstrzymało się - 2 osoby/ 

 

Ad. 15. 

Przewodnicząca Monika Mazurowska zakończyła zebranie. 

 

 

 

                                                                                                                           

 

 

                         

 

                                                                                                                           Protokół sporządziła                                                                 

                                                                                                      Przewodnicząca Rady Rodziców 

                                                                                                                Monika Mazurowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rada Rodziców                                                                                                               Tychy, 15.09.2021r. 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37                                               

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

                                                    

                                                      Uchwała nr 1/2021/2022 

 

 

Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach pozytywnie zaopiniowała Wybory do Prezydium Rady 

Rodziców na rok szkolny 2021/2022. 

 

Skład Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – uchwała nr 1/2021/2022 

   -  Przewodnicząca Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – pani Monika Mazurowska 

   -  Zastępca przewodniczącej Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – pani Dorota  

       Adamek-Hyska 

   -  Zastępca przewodniczącej Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – Dariusz Płoski 

   - Skarbnik Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 – pani Diana Świniarska  

 

                                                                                                           

 

                                                                                                           

                                                                                                             Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                                       Monika Mazurowska 

 

 

 



Rada   Rodziców                                                                                                            Tychy, 15.09.2021r. 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37 

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

 

                                            Uchwała nr 2/2021/2022 

 

 

Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach pozytywnie zaopiniowała proponowane dni wolne od zajęć 

dydaktycznych na rok szkolny 2021/2022. 

 

 

 

 

 

                                                                                        Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                  Monika Mazurowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rada Rodziców                                                                                                                   Tychy, 15.09.2021r. 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37 

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

                                                    

                                                      Uchwała nr 3/2021/2022 

 

 

Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach pozytywnie zaopiniowała Plan Finansowy za rok szkolny 

2021/2022. 

 

 

 

 

 

                                                                                                            Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                                       Monika Mazurowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rada Rodziców                                                                                                                   Tychy, 15.09.2021r. 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37 

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

                                                    

                                                      Uchwała nr 4/2021/2022 

 

 

Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach pozytywnie zaopiniowała program wychowawczo-profilaktycznego na 

rok szkolny 2021/2022. 

 

 

 

 

 

                                                                                                            Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                                         Monika Mazurowska 

 

 

                        

 

 

 

 

 

 



Rada Rodziców                                                                                                                   Tychy, 15.09.2021r.  

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37                                               

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

                                                    

                                                      Uchwała nr 5/2021/2022 

 

 

            Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach pozytywnie zaopiniowała konkursy które będą się odbywały na 

            terenie szkoły w roku szkolnym 2021/2022. 

. 

 

 

 

 

                                                                                                            Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                                     Monika Mazurowska 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rada Rodziców                                                                                                                   Tychy, 15.09.2021r.  

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37                                               

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

                                                    

                                                      Uchwała nr 6/2021/2022 

 

 

            Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach pozytywnie zaopiniowała kwotę rezerwową przeznaczoną dla  

            Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022. 

 

 

 

 

                                                                                                            Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                                     Monika Mazurowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rada Rodziców                                                                                                                   Tychy, 15.09.2021r.  

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37                                               

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

                                                    

                                                      Uchwała nr 7/2021/2022 

 

 

            Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach pozytywnie zaopiniowała kwotę składki przeznaczonej na Radę  

            Rodziców na rok szkolny 2021/2022 

 

 

 

 

                                                                                                            Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                                     Monika Mazurowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rada Rodziców                                                                                                                   Tychy, 15.09.2021r.  

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 37                                               

w Tychach 

ul. Konecznego 1 

 

 

 

                                                    

                                                      Uchwała nr 8/2021/2022 

 

 

            Rada Rodziców SP nr 37 w Tychach negatywnie zagłosowała odnośnie wniosku jaki został złożony  

           do rady, wniosek dotyczył zezwolenia na zniesienie obowiązku noszenia maseczek przez dzieci,  

            nauczycieli, personel oraz osoby odwiedzające szkołę na terenie szkoły.  

 

 

 

 

                                                                                                            Przewodnicząca Rady Rodziców 

 

                                                                                                                     Monika Mazurowska 

 


